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ZÁPISNICA 

zo zasadnutia Výboru mestskej časti STRED, konaného dňa 8.11.2021  

 

 

Prítomní poslanci: MUDr. Šimon Žďárský, Pavol Bobošík, Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová,  

Mgr. Michal Moško (dostavil sa počas zasadnutia) 

 

Neprítomní poslanci: Mgr. Richard Medal (ospravedlnený) 

       

Prítomná: Mgr. Gabriela Babony – garant VMČ Stred      

 

Hostia: Ing. Gabriela Vanková, Ing. Róbert Hartman, Bc. Peter Repka, Ing. Egg, p. Roman Hulík 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prerokovanie žiadostí 

3. Odpovede na požiadavky občanov a poslancov z minulého obdobia  

4. Nové požiadavky občanov a poslancov 

5. Rôzne   

6. Záver 

 

1. OTVORENIE 

Predseda VMČ Stred MUDr. Žďárský privítal všetkých prítomných. Informoval, že p. Moško sa 

dostaví neskôr a skonštatoval, že VMČ Stred je uznášania schopný. Následne dal hlasovať za program.  

 

HLASOVANIE: 

Za: 4       Proti: 0            Zdržali sa: 0 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Pavol Bobošík, Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová 

 

Poslanci odsúhlasili program 

 

2.  PREROKOVANIE ŽIADOSTÍ 

2.1. Ing. Vanková 

Žiadosť o vyjadrenie k prenájmu nachádzajúceho sa na UL. Inoveckej, v k.ú. Trenčín, časť C-KN 

parc.č. 1907/4 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 10 m2, pre Ladislavu Baginovú, za účelom 

majetkovoprávneho vysporiadania pozemku pod novinovým stánkom a jeho prevádzkovania, na 

dobu neurčitú s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po dni, v ktorom bude zmluva zverejnená. 

Ide o pozemok nachádzajúci sa pod novinovým stánkom na Ul. Inovecká pri zastávke MHD. Dňa 

4.3.2010 bola medzi Mestom Trenčín a Romanom Pavlíkom PAVA uzatvorená Nájomná zmluva č. 

5/2010 v znení dodatku, ktorej predmetom bol prenájom pozemku časť C-KN parc.č. 1907/4 
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o výmere 10 m2, za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemku pod novinovým 

stánkom. V zmysle Kúpnej zmluvy zo dňa 15.10.2021, novým vlastníkom stánku sa stala pani 

Ladislava Baginová, ktorá požiadala o uzatvorenie novej nájomnej zmluvy. Ku dňu účinnosti novej 

nájomnej zmluvy bude pôvodná nájomná zmluva ukončená dohodou. 

 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne odporučili prenájom pozemku v zmysle žiadosti. 

 HLASOVANIE:  

Za: 4     Proti: 0            Zdržali sa: 0 

 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Pavol Bobošík, Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.2. Ing. Vanková  

Žiadosť o vyjadrenie k odpredaju pozemku  v k.ú. Trenčín C-KN parc.č. 2108/24 zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 28 m2 pre Branislava Sokolíka a Ivanu Zelníkovú, za účelom 

majetkovoprávneho vysporiadania pozemku, na ktorom je umiestnená vodomerná šachta, 

regulátor plynu  a cez ktorý je zabezpečený prístup k  nehnuteľnostiam v ich spoluvlastníctve. 

Ide o pozemok nachádzajúci sa pred rodinným domom  na Ul. Pod Brezinou súp.č. 2267 

v Trenčíne. Na predmetnom pozemku sa nachádza spevnená plocha vo vlastníctve žiadateľov, 

vodomerná šachta a  regulátor plynu. Cez pozemok je zabezpečený prístup z verejnej 

komunikácie k nehnuteľnostiam vo vlastníctve  žiadateľov. V minulosti Mesto Trenčín predávalo 

takéto pozemky vlastníkom susedných nehnuteľností. 

 

Odborné útvary MsÚ v Trenčíne na svojom zasadnutí dňa 14.10.2021 odporučili odpredaj 

pozemku v zmysle žiadosti. 

 HLASOVANIE:  

Za: 4     Proti: 0            Zdržali sa: 0 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Pavol Bobošík, Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová 

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.3. Ing. Vanková: 

Žiadosť o vyjadrenie sa k prenájmu pozemku v k. ú. Trenčín pre Boban  Peco   -  časť   pozemku,  

vrátane  spevnenej  plochy  chodníka  C-KN   parc.  č.  3255 zastavaná  plocha a  nádvorie,  za  

účelom  úpravy  jestvujúceho chodníka a vjazdu cez predmetný pozemok v súvislosti so stavbou 

na parc. č. 410/2 v k. ú. Trenčín. 
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Prenájom bude riešený na dobu určitú s účinnosťou odo dňa právoplatnosti stavebného 

povolenia maximálne do doby dokončenia stavby uvedenom v stavebnom povolení. V prípade, že 

v stavebnom povolení nebude uvedený termín ukončenia stavby, doba nájmu sa uzatvára 

maximálne na dobu 2 rokov odo dňa právoplatnosti stavebného povolenia. Prenájmom pozemku 

si žiadateľ zabezpečí dostatočne iné práva k pozemku v zmysle § 139 ods.1 zákona č.50/1976 Zb. 

o územnom plánovaní a stavebnom poriadku v znení neskorších predpisov. 

Ide o pozemok, spevnená plocha, na Ul. Kollárova, na ktorom bude riešená úprava vjazdu a 

jestvujúceho chodníka. Po realizácii bude stavba úpravy chodníka a vjazdu na pozemku vo 

vlastníctve mesta prevedená do vlastníctva Mesta Trenčín. 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 14.10.2021 odporučili prenájom pozemku 

v zmysle žiadosti.   

HLASOVANIE:  

Za: 4     Proti: 0            Zdržali sa: 0 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Pavol Bobošík, Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová  

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.4. Ing. Vanková: 

Žiadosť o vyjadrenie sa k predaju nehnuteľnosti – pozemkov v k. ú. Trenčianske Biskupice a to E-

KN parc. č. 1143/2   zastavaná plocha a nádvorie o výmere 49 m²  a časť  C-KN parc. č. 1143/1 

o výmere 55 m² (presná výmera bude upresnená geometrickým plánom),  pre Danu Novotkovú   

a spol., za účelom majetkovoprávneho vysporiadania pozemkov pod jestvujúcim  domom 

a priľahlým pozemkom.    

Ide o  pozemky  nachádzajúce sa na Ul. Nozdrkovce. Na časti pozemku E-KN parc. č. 1143/2 je od 

roku 1969 postavený rodinný dom a  časť pozemku C-KN parc. č. 1143/1   je dlhodobo oplotená 

a užívaná už pôvodnými vlastníkmi. Vzhľadom k tomu, že v súčasnosti prebiehajú dodatočné 

dedičské konania v súvislosti s prededením rodinného domu vrátane priľahlých nehnuteľností, p. 

Novotková požiadala v zastúpení ostatných dedičov o vysporiadanie pozemkov vo vlastníctve 

Mesta Trenčín. Pri zápise rodičovského domu do katastra nehnuteľností, je potrebné 

majetkovoprávne vysporiadanie pozemkov vo vlastníctve Mesta Trenčín, ktorý zasahuje pod 

stavbu rodinného domu. Geometrickým plánom bude zamerané skutočné užívanie pozemkov vo 

vlastníctve Mesta Trenčín spoluvlastníkmi nehnuteľnosti C-KN parc.č. 1016 v k.ú. Trenčianske 

Biskupice.  

 

Odborné útvary Mestského úradu v Trenčíne dňa 14.10.2021 odporučili predaj  predmetných 

pozemkov.   

HLASOVANIE:  

Za: 4     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
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Za: MUDr. Šimon Žďárský, Pavol Bobošík, Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová  

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.5. Ing. Vanková: 

Žiadosť o vyjadrenie k zámene pozemkov  v k.ú. Trenčín medzi Mestom Trenčín 
a Gréckokatolíckou cirkvou, farnosť Trenčín nasledovne : 

 
- pozemok novovytvorená C-KN parc.č. 141/20 zastavaná plocha o výmere 38 m2 vo vlastníctve 

Gréckokatolíckej cirkvi, farnosť Trenčín 
za  

- pozemok novovytvorená C-KN parc.č. 141/22 zastavaná plocha a nádvorie o výmere 38 m2 vo 
vlastníctve Mesta Trenčín 

 
Účelom zámeny je : nové dispozičné riešenie navrhovaného parkoviska a chodníka 

 
Zámena sa realizuje bez finančného vyrovnania. 

 
Ide o pozemky nachádzajúce sa na Ul. 1. mája v Trenčíne. Na pozemku C-KN parc.č. 141/20 vo 
vlastníctve Gréckokatolíckej cirkvi, farnosť Trenčín boli v súvislosti so stavbou „Gréckokatolícky 
chrám s pastoračnými priestormi a farská budova Trenčín“ navrhnuté parkovacie miesta. 
Vzhľadom k tomu, že vjazd aj výjazd na tieto parkovacie miesta by bol cez plánovaný budúci 
chodník vo vlastníctve Mesta Trenčín,  Útvar mobility MsÚ v Trenčíne odporučil  zameniť pozíciu 
navrhovaného chodníka a parkoviska, a to z dôvodu zvýšenia bezpečnosti chodcov, tzn. aby 
nedochádzalo ku kolíziám medzi vozidlami zachádzajúcimi na parkovacie miesta a chodcami na 
chodníku. Na základe vyššie uvedených skutočností   Gréckokatolícka cirkev, farnosť Trenčín 
požiadala Mesto Trenčín o zámenu pozemkov. Po zrealizovaní zámeny pozemkov sa bude časť 
stavebného objektu  SO 104.1 – Chodníky nachádzať na pozemku C-KN parc.č. 141/20, ktorý 
bude viesť popri objekte chrámu a parkoviská budú realizované na pozemku C-KN parc.č. 141/22. 
V súčasnosti je medzi Mestom Trenčín a Gréckokatolíckou cirkvou, farnosť Trenčín uzatvorená 
Nájomná zmluva č.1/2021, ktorej predmetom je prenájom pozemku časť C-KN parc.č. 141/12 (z 
ktorej bola odčlenená novovzniknutá parc.č. 141/22), za účelom revitalizácie  pozemku v okolí 
chrámu a zabezpečenia prístupu do chrámu. Po povolení vkladu  zámennej zmluvy bude 
následne upravená nájomná zmluva, a to formou uzatvorenia dodatku, ktorého predmetom 
bude rozčlenenie  pôvodnej C-KN parc.č. 141/12 podľa geometrického plánu, pričom výmera 
zostane zachovaná.   Nájomná zmluva je uzatvorená do doby začatia realizácie investičnej akcie 
Mesta Trenčín „Napojenie komunikácie Ul. 1. mája na komunikáciu Električná ulica“.  
V prípade, ak v čase realizácie investičnej akcie Mesta Trenčín budú  chodníky vybudované 
nájomcom  v súlade  s projektovou dokumentáciou Mesta Trenčín, budú tieto stavebné objekty 
prevedené do vlastníctva Mesta Trenčín za kúpnu cenu vo výške 1,- €, pričom samotný prevod 
podlieha schváleniu Mestským zastupiteľstvom v Trenčíne.   
 

     Odborné útvary MsÚ v Trenčíne dňa 26.10.2021 odporučili zámenu pozemkov v zmysle žiadosti. 

 HLASOVANIE:  

Za: 4     Proti: 0            Zdržali sa: 0 
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Za: MUDr. Šimon Žďárský, Pavol Bobošík, Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová  

 

Uznesenie bolo schválené 

 

2.6. Ing. Jaroš: 

 

Žiadosť o stanovisko k materiálu, ktorý bude prerokovaný na FMK dňa 18.11.2021 k zámeru 

organizácie prenajať pozemok C-KN parc. Č. 1675/132 v k.ú. Trenčín (lesopark Brezina) pre Ing. 

Erika Pavlisa, bytom Pod Juhom 25, 911 01 Trenčín. Výmera pozemku je 311 m² . Navrhovaný 

pozemok C-KN parc. č. 1675/132 v k.ú. Trenčín odčlenený z pôvodnej parcely registra C-KN parc. 

č. 1675/1 v k.ú. Trenčín je vedený ako lesná pôda a spôsob hospodárenia na tomto pozemku 

určuje Zákon č. 326/2005 Z.z. Zákon o lesoch.  

Nájomná zmluva medzi prenajímateľom MHSL, m.r.o., Trenčín a budúcim nájomcom Ing. Erikom 

Pavlisom bude uzatvorená na dobu neurčitú od 1.1.2022 s účinnosťou odo dňa nasledujúceho po 

dni, v ktorom bude zmluva zverejnená v súlade s § 47a ods.1 Občianskeho zákonníka. Cena 

nájmu vo výške 2,00 EUR / m2 je stanovená v zmysle VZN č. 12/2011, článok 8 bod 4. Celková 

cena nájmu ročne predstavuje 622,00 EUR.  

Organizácia navrhuje prenájom určiť v súlade s § 9a ods. 9 písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa z dôvodu,  že 

uvedený pozemok je súčasťou procesu zmien a doplnkov územného plánu Mesta Trenčín č. 7 

s predpokladom schvaľovania koncom roka 2021 resp. jar 2022 v závislosti od stanovísk 

dotknutých orgánov štátnej správy. Medzi Mestom Trenčín a Ing. Erikom Pavlisom je uzatvorená 

Zmluva o budúcej zámennej zmluve č. 5/2018, v zmysle ktorej mesto zamení svoj pozemok C-KN 

parc. č. 1675/132  o výmere 311 m2 za pozemky Ing. Pavlisa a to C-KN parc. č. 1414/7  o výmere 

235 m2 a C-KN parc. č. 1414/8  o výmere 76 m2. Pozemky sa nachádzajú v lokalite Pod Sokolice 

pri areáli EXPO CENTER a.s. a po výmene sa stanú súčasťou lesoparku Brezina, t.j. výmera za 

výmeru. Mesto naviac nadobudne od Ing. Pavlisa pozemok v k.ú. Kubrá C-KN parc. č. 629/71 a to 

pre investičnú akciu Mesta Trenčín (prepojenie ulíc Opatovská – Armádna ). 

Uzatvorenie riadnej Zámennej zmluvy je podmienene tým, že na pozemok C-KN parc. č. 

1675/132 (lesopark Brezina) bude vydané právoplatné rozhodnutie o vyňatí pozemku z lesného 

pôdneho fondu. 

 

Z dôvodu, že tento materiál bol len zaslaný emailom a nemal na zasadnutí prítomného 

predkladateľa, MUDr. Žďárský navrhol presunúť tento bod na budúce zasadnutie VMČ Stred. 

  

HLASOVANIE:  

Za: 3     Proti: 0            Zdržali sa: 2 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová  

Zdržali sa: Pavol Bobošík, Mgr. Moško 

 

Uznesenie bolo schválené 
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3. ODPOVEDE NA POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV Z MINULÉHO OBDOBIA 

MUDr. Žďárský sa vrátil k žiadosti p. Mikoláška, ku ktorej sa bolo prostredníctvom emailu 

z útvaru investícií zaslané nacenenie. MUDr. Žďárský navrhol zaradiť túto investíciu do zásobníka prác. 

 

HLASOVANIE:  

Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová, Pavol Bobošík, Mgr. Moško 

 

V tomto bode poslanci tiež prebrali informáciu ohľadne rekonštrukcie chodníka pred SSMT. 

Mailom bolo zaslané nacenenie tejto investičnej akcie a p. Hartman potvrdil, že sa bude realizovať. 

MUDr. Žďárský zároveň skonštatoval, že vzhľadom na výšku finančných prostriedkov, ktoré si táto 

investičná akcia vyžaduje, neostanú žiadne ďalšie prostriedky, ktoré by sa dali využiť na ostatné opravy. 

 

 

4. NOVÉ POŽIADAVKY OBČANOV A POSLANCOV 

4.1. P. Bobošík: Prostredníctvom mailovej komunikácie informoval poslancov, že bol na Novinách 

a pri Riviére konfrontovaný požiadavkami obyvateľov na regulovanie parkovania v týchto 

častiach. Ulice Rybárska, Karpatská a J. Zemana bývajú počas dňa obsadené návštevníkmi 

nemocnice, SOŠ Jilemnického a pod. Situáciu komunikoval s p. Hartmanom a ten poslal návrh 

vzniku nových parkovacích plôch, ktorých vznik by mal prebehnúť pred spustením regulácie. Na 

základe toho p. Žďárský navrhol uznesenie v znení: 

 VMČ navrhuje začať procesy smerujúce k vytvoreniu parkovacích miest podľa návrhu Ing. 

Hartmana. 

HLASOVANIE:  

Za: 5     Proti: 0            Zdržali sa: 0 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Eva Struhárová, Pavol Bobošík, Mgr. Moško 

4.2. Ing. Moško: Dotazuje sa, či mesto neuvažuje o opätovnom zriadení záchytnej stanice. 

VMČ Stred žiada o právnu a ekonomickú analýzu vytvorenia záchytnej stanice na území mesta 

Trenčín (personálne a priestorové požiadavky, legislatíva...) 

4.3. Ing. Egg: Poukázal na údajnú nekvalitu vykonaných prác (napr. na ulici Horný Šianec) požiadal o 

informácie ohľadne stavebného dozoru pri vykonávaní terénnych úprav a kontrolu kvality týchto 

prác. 

4.4. Ing. Egg + MUDr. Žďárský: Prosím zvážiť možnosť parkovania na pozemkoch po bývalej 

Bánoveckej trati (pri Kolibe) napr. pri väčších akciách. 

4.5. Ing. Egg: Žiada prehodnotiť výšku a spôsob úhrady (napr. možnosť uhradiť poplatok na MsP) za 

parkovanie na území celého mesta v sobotu a nedeľu  v mimoriadnych prípadoch napr. pre 

návštevy. 

4.6. Ing. Egg: Žiada preveriť a v prípade potreby aktualizovať plán civilnej ochrany obyvateľstva mesta 

Trenčín v záujme lepšej reálnej informovanosti občanov. 
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4.7. Ing. Egg: požiadal o informáciu, či bol v rámci zákona o ochrane pred náletovými drevinami 

vyzvaný majiteľ záhrady na území Horného Šianca aby zo svojej záhrady odstránil "Boľševník" 

4.8. P. Hulík: poukázal na katastrofálny stav príjazdovej cesty ku garážam medzi ul. 28.októbra a 
Legionárskou (odbočka ku garážam presne oproti tržnici) 
 MUDr. Žďárský: Žiadosť o nacenenie opravy strednej priechodzej časti medzi garážami a jej 

následné zaradenie do zásobníka prác. 

HLASOVANIE:  

Za: 4     Proti: 0            Zdržali sa: 1 

Za: MUDr. Šimon Žďárský, Ing. Richard Ščepko, Pavol Bobošík, Mgr. Moško 

Zdržali sa: Eva Struhárová 

4.9. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme o odstránenie (zabudnutého) zvyšku dopravnej 

značky na kruhovej križovatke Pod Juhom, v smere zo sídliska Juh (pri zastávke MHD). Stĺpik 

neplní žiadnu úlohu, nakoľko dopravné značenie priechodu pre chodcov bolo presunuté na 

neďaleký stožiar asymetrického osvetlenia. Torzo v súčasnosti spôsobuje už len vizuálny smog vo 

verejnom priestore. (foto v PDF) 

4.10. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Upozorňujeme na veľmi nezvyčajne „opravený“ obrubník 

chodníka po odstránení novinového stánku na Soblahovskej ulici (zastávka MHD 28. októbra 

smer Juh). Namiesto zarovnania obrubníka, ktorý by kopíroval hranu nástupišťa a zachovával 

rovnakú šírku chodníka, tu bol vytvorený nelogický výbežok. Chodník sa na pol metra náhle 

rozšíri, následne sa naopak zúži, vďaka čomu tu aj po odstránení stánku zostalo úzke hrdlo. 

Prosíme o vykonanie úpravy podľa priložených snímok a náčrtu. (foto v PDF) 

4.11. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Bolo by možné odstrániť dlažbu pod bývalým stánkom 

PNS, ktorý je vidieť na obrázku nižšie? Je v blízkosti križovatky pri Kostole sv. Anny. Plocha by 

mohla byť zatrávnená, prípadne doplnená o nový strom. V tejto súvislosti ma zaujíma, či 

z pohľadu inžinierskych sieti je takáto výsadba možná. (foto v PDF) 

4.12. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Čo bráni aplikácii zeleného povrchu, ktorý by zvýraznil pre 

vodičov prítomnosť cyklopruhu v kolíznych miestach ako je križovatka ulíc K dolnej stanici 

a Jesenského? Križovatka má nový povrch. Z môjho pohľadu je možná rovnaká aplikácia ako sa 

použila pri kruhovom objazde pri Keramoprojekte, alebo na JUHu na Ul. Gen. Svobodu. (foto v 

PDF) 

4.13. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Je možné zriadiť priechod pre chodcov, ktorí prechádzajú 

od Masaryčiek (DV centra) k Okresnému súdu. Dnes tam ľudia prebiehajú cez cestu bez 

priechodu pre chodcov. Čo bráni jeho zriadeniu? Prikladám fotografiu nižšie na lepšie stvárnenie. 

Úsek je prirodzeným peším ťahom a veľmi frekventovaným. (foto v PDF) 

4.14. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Minulý rok som navrhoval nové stojisko pod privádzačom 

na Legionárskej ulici práve pre potreby triedenia odpadu obyvateľov v tejto časti mesta. 

Navrhované stojisko bolo zamietnuté. Preto sa chcem spýtať na návrh zo strany mesta, kde by 

takéto stojisko mohlo byť umiestnené, aby bolo k dispozícii pre obyvateľov na konci Legionárskej 

ulice a záhradkárov v tejto lokalite. (foto v PDF) 

4.15. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Prosíme o úpravu vizuálneho informačného systému 

vozidiel MHD, na linke číslo 17. Spoje tejto linky, ktoré smerujú z Juhu do Priemyselného parku, 

prípadne okružne späť na sídlisko Juh, majú pri jazde nesprávne označený cieľ „Zlatovská, VOD-
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EKO“. Toto môže byť mätúce pre cestujúcich do Priemyselného parku, ktorý si nemusia v 

zozname zastávok všimnúť, že spoj pri VOD-EKO v skutočnosti nekončí. Vozidlo by malo byť 

označené reálnym názvom konečnej zastávky v zmysle CP. Vnímame, že pôvodný zámer 

dopravcu bol zrejme zjednodušiť označenie trasy (podobne ako pri L13), no súčasný stav má skôr 

opačný efekt. (foto v PDF) 

4.16. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M.Mazánik: Žiadame o odstránenie hlásenia „konečná, prosím, 

vystúpte“ z priebežných konečných zastávok Detské Mestečko (L5), Jána Zemana (L12), Opatová 

Niva (L4) a Záblatie, Rybáre (L6). Cestujúci na týchto zastávkach totiž nemusia vystúpiť, ale môžu 

časť trasy pokračovať – na okružných linkách to ani inak nejde. Príklad: linka 12 príde na 

priebežnú konečnú Jána Zemana, kde sa ozve hlásenie o konečnej. Cestujúcim však reálne lístok 

platí až po koniec polkruhu, teda po zastávku Biskupice, námestie. Súčasné hlásenie je preto 

zavádzajúce. (foto v PDF) 

4.17. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Radi by sme sa informovali na možnosť presunu stĺpu 

elektrického vedenia, ktorý sa dnes nachádza v priestore vozovky na Biskupickej ulici. Jeho 

umiestnenie uprostred zálivu zastávky je celkom nezvyčajné. Presunom by sa zjednodušil príjazd 

vozidiel na zastávku. Do času presunu by sme navrhli, pre zvýšenie bezpečnosti, označiť stĺp 

reflexným dopravným značením (ako napr. na ul. Hodžovej a ul. Kukučínovej). (foto v PDF) 

4.18. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosím o úpravu drevín, ktoré výrazne zasahujú do 

priestoru chodníka, čím spolu so zaparkovanými autami redukujú jeho šírku. To dokazuje aj 

fotografia nižšie, kde je problematické prejsť s kočíkom. Zároveň sa chcem spýtať na možnosť 

osadenia 8 kusov dorazových zábran na parkovacie miesta tak, aby bránili zaparkovaným 

vozidlám presahom zaberať časť chodníka. Ten je jediný v tejto lokalite a zároveň je významným 

peším ťahom. (foto v PDF) 

4.19. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Čo je potrebné, aby bola vysadená izolačná zeleň v celej 
dĺžke pomerne nového parkoviska s chodníkom? Na fotografii nižšie je znázornený celý úsek 
šípkou. Výsadbou napr. hrabu by sa dosiahlo nie len vizuálne oddelenie parkoviska, ale zároveň aj 
akési mestotvorné uzavretie vnútrobloku s detským ihriskom. Výsadbu izolačnej zelene sme 
nedávno schvaľovali aj v Pláne udržateľnej mobility (PUM), kde je v časti „Chôdza a verejný 
priestor – C3.a – Mestotvorné vegetačné prvky na peších trasách (uliciach), doplnková a 
ochranná zeleň“ priamo deklarovaná výsadba až do roku 2050. Sám pán primátor na Mestskom 
zastupiteľstve deklaroval, že závery z PUMu bude presadzovať do praxe. Citujem R. Rybníčka: 
"Urobím všetko preto, aby boli závery z dokumentu PUM aplikované do praxe"  22.9.2021 v čase 
12:03. Prikladám aj výrez z dokumentu Plán udržateľnej mobility do roku 2050. (foto v PDF) 

4.20. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Je možné povoliť v úseku na ulici Nové Prúdy (medzi 
ulicami Javorínska a Narcisová)  jazdu cyklistom v protismere tak, ako je to už na niektorých 
ďalších uliciach v meste? Alebo to šírkové parametre nepovoľujú v tomto úseku od Tr. Biskupíc? 
(foto v PDF) 

4.21. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Prosíme o preverenie všetkých senzorov pohybu v 
priestore priechodov pre chodcov. Dlhodobo nefunguje jeden zo senzorov na Soblahovskej ulici. 
Minimálne ďalší je na Sihoti. Zvlášť v zimných mesiacoch by mali byť tieto systémy bezpečnosti 
funkčné. (foto v PDF) 

4.22. Ing. Ščepko, Mgr. Medal, M. Mazánik: Na Olbrachtovej ulici na križovatke s ulicou Kúty sa 
nachádzajú 2 upchaté kanálové vpuste, ktoré sú zanesené, čo bráni odtekaniu vody. Na fotografii 
v prílohe sú šípkou zaznačené miesta spomínaných zanesených vpustí. (foto v PDF) 
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5. RÔZNE 

 V tomto bode nemali poslanci žiadne podnety na diskusiu. 

6. ZÁVER 

MUDr. Žďárský poďakoval všetkým prítomným za účasť na stretnutí a ukončil zasadnutie VMČ 

Stred. 

Najbližšie zasadnutie sa bude konať formou zodpovedajúcou aktuálnej pandemickej situácii 

a jeho termín bude včas oznámený. 

 

 

 

 

Zapísala: Mgr. Gabriela Babony     

v Trenčíne dňa 8.11.2021      
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

MUDr. Šimon Žďárský   

 Predseda VMČ Stred 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Začiatok VMČ: 16.00 hod. 
Ukončenie VMČ: 17.20 hod.   


